
 

Dobrovoľ

z Výročnej 

03. marec 2018, klubov

 
Počet členov DHZ:   49 (z toho 10 žien)
prítomných:    25 
 
hostia –    Ľ

    MVDr. Milan Hlavatý 
    Magdaléna Javoríkova 
    Stanisl
    Jaroslav Labuda 
 
 
Program: (pozvánka tvorí príloh
 

1. Otvorenie, uvítanie členov

2. Voľba overovateľov zápisnice

3. Zhodnotenie činností za uplynulý rok 2017

• správa predsedu o č

• správa veliteľa o činn

• správa pokladníčky o hospodárení

• správa revízora o: 

▪  kontrole financií

▪  kontrole plnenia uznesení z predchádzajúcej V

▪  kontrola plnenia prijatých úloh na rok 2017

4. Plán činností pre rok  2018

5. Stanovy DHZ Snežnica

6. Povýšenia členov DHZ

7. Príhovory hostí, starostu, delegátov za územnú organizáciu

8. Diskusia 

9. Uznesenie a záver 

 
 Schôdzu otvoril a viedol tajomník zboru Bc. Dušan Šev
hostí. Skonštatoval, že schôdza je uznáš
pamiatku zosnulého Antona Labudu. Ke
schôdza pokračovala ďalším bodom.

Zápisnica 

 
Dobrovoľného hasičského zboru Snežnica

 
čnej členskej schôdze za rok 2017

                                                                                                                        
03. marec 2018, klubovňa OcÚ Snežnica 

 

49 (z toho 10 žien) 
25 členov 

Ľudovít Hoch, Dušan Pitel (delegáti za ÚzO DPO KNM)
MVDr. Milan Hlavatý – starosta obce, člen DHZ
Magdaléna Javoríkova - predseda Jednoty dôchodcov Snežnica
Stanislav Kmec - poslanec NR SR 
Jaroslav Labuda - zástupca poľovného združenia

pozvánka tvorí prílohu č.1 tejto zápisnice) 

Otvorenie, uvítanie členov 

ľov zápisnice, zapisovateľa 

inností za uplynulý rok 2017 

správa predsedu o činnosti DHZ  

a o činnosti DHZO 

čky o hospodárení 

 

kontrole financií 

kontrole plnenia uznesení z predchádzajúcej VČS 

nenia prijatých úloh na rok 2017 

inností pre rok  2018 

Stanovy DHZ Snežnica 

lenov DHZ 

Príhovory hostí, starostu, delegátov za územnú organizáciu 

Schôdzu otvoril a viedol tajomník zboru Bc. Dušan Ševčík, ktorý privítal 
hostí. Skonštatoval, že schôdza je uznášania schopná a na úvod vyzval na minútu ticha na 
pamiatku zosnulého Antona Labudu. Keďže nikto nebol za doplnenie bodov programu, 

alším bodom. 
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ského zboru Snežnica 

lenskej schôdze za rok 2017 
                                                                                                                        

udovít Hoch, Dušan Pitel (delegáti za ÚzO DPO KNM) 
len DHZ 

predseda Jednoty dôchodcov Snežnica 

ovného združenia 

ík, ktorý privítal členov a 
na úvod vyzval na minútu ticha na 

že nikto nebol za doplnenie bodov programu, 
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2. Voľba overovateľov zápisnice, zapisovateľa 
 

Za overovateľov zápisnice boli určení Stanislav Belanec a Emília Ševčíková, ktorí boli 
jednoznačne odhlasovaní. Vyhotovením zápisnice bol poverený tajomník zboru. 

 
3.  Zhodnotenie činností za uplynulý rok 2017 

 
� správa predsedu o činnosti DHZ 

 
 Predseda Martin Bollo pozdravil všetkých prítomných a povzbudil ich v činnosti pre 
dobrovoľné hasičstvo. Pozdvihol najmä prácu výboru počas roka 2017, zároveň vyzval na 
väčšiu aktivitu málo aktívnych členov. Zbor má aktuálne 49 členov, počas roka sme neprijali 
žiadneho člena a 1 člen zomrel. Pod hlavičkou DHZ pôsobí aktívne okolo 10 detí. 
 V priebehu roku 2017 sa uskutočnilo 6 výborových, 2 členské schôdze, 2 schôdze 
dobrovoľného hasičského zboru obce (DHZO) spojené s výcvikom a 2 pracovné neformálne 
stretnutia zboru. 
 V úvode predseda vyzdvihol najmä finančnú podporu členov na liečbu chlapca Milana 
Štaffena v sume 200€, 100€ sa ešte dofinancovalo z hasičských financií. Vo februári minulého 
roka sme pomáhali obci pri VI.ročníku fašiangovej zabíjačky, konalo sa i okresné valné 
zhromaždenie a viacero našich členov bolo aj zvolených do rôznych územných pomocných 
komisií na obdobie 2017-2022: 
- predseda Martin Bollo (delegát s hlasom rozhodujúcim, člen Pléna ÚzO DPO KNM) 
- veliteľ Ján Belanec (delegát s hlasom poradným, člen Výcvikového štábu, okrskový veliteľ) 
- tajomník Dušan Ševčík (člen Komisie histórie) 
- pokladník Gabriela Bollová (člen Rev. a kontrolnej komisie, členka Pléna ÚzO DPO KNM) 
- referent mládeže Štefan Cesnek (člen Komisie mládeže, okrskový referent mládeže) 
 Vo februári sme sa stretli aj na pracovnom stretnutí s ministrom p. Kaliňákom v Bytči, 
ktoré sa nieslo v duchu napredovania DPO SR. Riešila sa najmä otázka dotácií na zbrojnice 
vo výške 30 000€, ale do výzvy sme sa napokon nezapojili, aj keď pôvodne sme plánovali, ale 
napokon sme nenašli vhodný variant na riešenie tejto otázky (prehĺbenie jednej existujúcej 
obecnej garáže, nová zbrojnica na časti parkovisko a zberného dvora pri OcÚ, predĺženie 
jestvujúcej zbrojnice). Taktiež máme podanú žiadosť na pridelenie vetriesky ešte z r.2016, ale 
nemáme žiadne bližšie informácie. 
 V marci uplynulo aj 5ročné obdobie výpožičky hasičského vozidla Iveco Daily, ktoré je 
už majetkom obce, aj značky sú už prepísané. Zúčastnili sme sa aj na strážení Božieho hrobu 
a slávnosti Vigílie Vzkriesenia, zorganizovali sme už II. ročník autobusového zájazdu na 
Hasičskú púť do Rajeckej Lesnej, pri spiatočnej ceste sme navštívili aj obec Čičmany.  
 V máji sme pomáhali mládeži pri stávaní a váľaní obecného mája, zúčastnili sme sa 2 
svadieb našich členov (Michal Jezbera a Katarína Ševčíková, Milan Drabik ml. a Michaela 
Prášková) a tiež sme boli na okresnej floriánskej omši v Hornom Vadičove, ktorá bola spojená 
aj s okresnou IMZ. 
 Taktiež sme prezentovali hasičskú techniku na Dni otvorených dverí na OcÚ pre žiakov 
V. ročníka, tiež sme hasičstvo prezentovali v súťaži Dedina roka 2017, pomáhali sme na Dni 
detí v obci, pri hodových slávnostiach, Istrofinale MTB maratóne, omši na Medzivretní, 
hasičskej HOBBY výstave v KNM, kde nám kultúrnou vložkou prispel aj heligonkár Ondej 
Žucha.  
 Prezentovali sme tiež techniku v Diagnostickom centre v Lietavskej Lúčke, ktoré 
sprostredkovala naša členka Mgr. Jana Zajacová, 4 deti z hasičského Plameňa sa zúčastnili 
medzinárodného tábora v ČR, zorganizovali sme stanovačku a dôstojne sme odprevadili 
nášho zosnulého člena p. Labudu. Pomáhali sme obci rôznymi brigádnickými činnosťami - 
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čistenie kanalizácie, upchaté odvodňovacie zariadenia... 
 V septembri sa 4 naši členovia zúčastnili na Konferencii hasičských jednotiek 2017 v 
Martine, v závere roka mal náš zbor zastúpenie aj na okresnej IMZ na Rudinskej a tiež na 
Pléne. V spolupráci so starostom obce sme zabezpečili do obce betlehemské svetlo vo 
vianočnom období, ktoré sme rozniesli aj ku kaplnkám  katastri obce. 
 Nepodarilo sa nám pre nízky záujem zorganizovať III. ročník hasičského plesu, 
neorganizovali sme ani súťaž v požiarnom športe a nezúčastnili sme sa ani súťaže vo varení 
gulášu, pretože väčšina členov varila za iné súťažné družstvá. 
 Predseda v závere vyzdvihol i počiatočné zápisy do kroniky a tiež sa kladne vyjadril nad 
našou prezentáciou v rámci obecných novín a hasičskej nástenky v obci, či v ZŠ a tiež je 
spokojný s internetovou stránkou zboru. 
 
 V športovej činnosti pokračoval predseda svojou správou, pričom vyjadril presvedčenie, 
že športové vybavenie je dostatočné pre aktuálne potreby zboru, prispela k tomu aj generálna 
oprava mašiny PS15, ktorú zastrešila obec Snežnica. Muži v r.2017 neštartovali na žiadnej 
súťaži, čo predseda kriticky zhodnotil. Podarilo sa na okresné kolo pripraviť družstvo dorastu, 
ktoré obsadilo v Nesluši II. miesto. Na súťaž dohliadali aj naši dvaja rozhodcovia - Milan 
Drabik st. a Ján Belanec, pričom ten bol aj na krajskom kole v Liptovskom Hrádku. 
 Našu obec reprezentovalo v Lodne na okresnom kole aj družstvo Plameň, ktoré skončilo 
na III. mieste (CTIF + štafeta) a na IV. mieste v požiarnom útoku s vodou. Predseda vyjadril 
pochvalu referentovi mládeže za prípravu tohto družstva. V októbri sme organizovali na 
domácom ihrisku aj Okresné kolo jesennej hry Plameň, ktoré sme organizačne zvládli, naše 
družstvo skončilo v kat. starší žiaci na II.mieste. 
 
 V oblasti prevencie máme prijatý interný plán kontrol objektov v obci, ktorý však nebol 
v súlade so skutočnosťou. V r.2017 sa nám však podarilo dobehnúť zameškaná a skontrolovali 
sme lokality: Prúty, Dúbravka a Pod ihriskom. Skontrolovalo sa 90 objektov, v 2 prípadoch 
boli zistené závažné porušenia z pohľadu požiarnej bezpečnosti, ktorých riešenie už spadá 
pod právomoc obce. 
 
 V úplnom závere svojho príspevku predseda ešte raz poďakoval všetkým prítomným za 
ich aktivity v prospech dobrovoľného hasičstva. Vyjadril však obavy o budúcnosť DHZ, 
nakoľko mnoho členov je už v poproduktívnom veku, takže od nich sa nedá príliš aktívna 
činnosť očakávať a mládež sa získava ťažko, alebo len krátkodobo. Prisľúbil, že výbor urobí 
všetko preto, aby sa členská základňa rozširovala najmä o aktívnych mladých členov. 
 

� správa veliteľa o činnosti DHZO 
 
 V nasledujúcom príspevku si zobral slovo veliteľ zboru Ján Belanec, ktorý 
zhromaždenie informoval o činnosti na úseku DHZO za rok 2017. Najdôležitejšiu úlohu pre 
DHZO - školenie členov HJ - základná príprava sa podarilo uskutočniť a boli v Rudinke 
doškolení ďalší 4 členovia - Milan Maliar, Martin Prášek, Peter Bollo a Tomáš Jezbera. 
Momentálne máme preškolených 15 členov v DHZO, čo možno označiť aktuálne za 
dostatočný počet. Zásahový komplet máme k dispozícii v počte 11 ks. 
 Taktiež aj náš preventivár Štefan Bollo absolvoval povinnú aktualizačnú odbornú 
prípravu v Čadci - Rakovej. V Čadci na OR HaZZ sa konalo aj odborno metodické 
zamestnanie, zamerané na použitie prívesov, ktorého sme sa zúčastnili. 
 V náväznosti na to prebehlo taktické cvičenie v Čadci, zamerané na stavanie 
protipovodňových bariér s využitím protipovodňových prívesov, kde sme sa zúčastnili i my a 
zároveň nám bola aj vykonaná obhliadka tohto vozíka inventarizačnou komisiou. Celková 
účasť bola 31 DHZO, jednotky HaZZ zo staníc v KNM a Čadca. Nás sa zúčastnilo 7 členov 
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DHZO. 
 Z našich vlastných školení boli zdokonaľovacie prípravy zamerané na použitie 
penotvorného príslušenstva a tvorenie peny, a použitie ejektora na satie vody z nedostupného 
zdroja – z veľkej hĺbky. Taktiež prebehlo aj skúšobné zvolanie členov DHZO podľa 
zvolávacieho systému, ktoré prebehlo k spokojnosti. 
 Zo zásahovej činnosti sme sa zúčastnili na 1 požiari (požiar komína) a 5 technických 
zásahov. (uvoľnenie toku potoka po výdatných dažďoch, padnutý strom v potoku, čistenie 
uniknutého oleja, čistenie kanalizácie pri fare, čistenie odvodňovacieho zariadenia pri 
zvonici). 
 

� správa pokladníčky o hospodárení 

 Zo správy od pokladníčky Ing. Gabriely Bollovej sme sa dozvedeli o nakladaní s 
financiami za rok 2017, mimo dotácie z obecného a štátneho rozpočtu. 

Príjmy za rok 2017 boli v sume 1808,97 €: 
sponzorský dar urbár    100 € 
dar z výťažku zo zabíjačky   100 € 
2% z daní za rok 2016  1 607,88 € 
ostatné     1,09 € 
 
Výdavky za rok 2017 boli v sume 1742,03 €: 
z fondu DHZ     35 € 
všeobecný materiál   307,14 € 
poštovné    1,65 € 
Plameň    11,81€ 
2% z dane 2015 použitie  808,15 € 
2% z dane 2016 použitie  56,15 € 
dar Milan Štaffen   100 € 
doplatok autobus Raj. Lesná  90 € 
svadby (Jezbera, Drabik)  87 € 
nafta - cetsa do ČR - oprava PS15 40,01 € 
hasičský bál (výzdoba...)  133,86 € 
bankové poplatky   71,26 € 
 
Celkový zostatok k 31.12.2017 je 2 212,75 € (z toho je 1538,04€ na bankovom účte) 
 
 Zo štátnej (3 000 €) sa zabezpečil predovšetkým nákup 2 nových zásahových kompletov 
(odev, obuv, prilba, rukavice), 1 vozidlovej a 3 ručných rádiostaníc, svietidiel na prilby, 
prúdnic a rozdeľovačov. Z obecnej dotácie (cca 3300 €) sa zabezpečila oprava PS15, 
financovali sa PHM, školenia, poistenie, servis vozidla, a pod. Taktiež sa zakúpili 2 nové 
uniformy pre členov výboru Milana Maliara a Petra Bollu z financií z 2% z dane za rok 2015. 
 
 P. Bollová informovala tiež prítomných o členských známkach a nedoplatkoch, ktoré 
viacerí členovia majú. Pre rok 2018 je členská známka v sume 2€ + 1€ do fondu DHZ (tieto 
financie sa využívajú pri rôznych jubileách členov, svadbách, pohreboch). Nabádala 
prítomných členov k väčšej aktivite pri získavaní 2% z daní. V rámci roku 2017 sa nám 
prostredníctvom 2% podarilo získať 1 607,88€, ktoré musíme využiť do konca r. 2018 v 
zmysle prijatých stanov.  
 
 
 



5/9 
 

 

� správa revízora o: 
 

kontrole financií 
  
 Za neprítomného revízora Miroslava Javoríka predniesol správu podpísanú revízorom 
tajomník zboru, kde informoval, že bola vykonaná kontrola pokladne a účtu. Skontrolovaná 
pokladničná kniha, evidencia FA, bločkov, prerátaná pokladňa, skontrolovaná príjmová 
a výdavková časť. Podľa revízora kontrola dopadla v poriadku v súlade so skutočnosťou, čo 
potvrdil svojím podpisom. 

 

kontrole plnenia uznesení z predchádzajúcej VČS 

• Prevenciu v obci viesť podľa interného plánu prevencie, zosúladiť plán kontrol so 
skutočnosťou        - splnené 

• Zorganizovať domácu pohárovú súťaž na náhradnom mieste - nesplnené 
• Účasť na okresnej súťaži s družstvom mužov   - nesplnené 
• Účasť na okresnej súťaži s družstvom detí    - splnené 
• Školenie členov - základná príprava jednotlivca min. 2 čl.  - splnené 
• Kronika zapísaná po súčasnosť     - nesplnené 

 

kontrola plnenia prijatých úloh na rok 2017 

• všetky úlohy boli priebežné plnené v rámci roka, informácie o činnosti už predniesol 
predseda zboru 

 
 nesplnené  - karty hydrantov (evidencia hydrantov v obci)  
   - osadenie stĺpika pred zbrojnicou (zákazový stĺpik kvôli parkovaniu) 
   - odovzdanie dokumentov o vykonaní prevencie na obec 
 
4. Plán činností pre rok  2018 

 

� Školenia, výcviky a propagácia 
- školenia organizované OV DPO KNM (IMZ, rozhodcovia, plénum,...) 
- cyklický kurz veliteľa 
- školenie na obsluhu rádiostaníc (min. 8 členov DHZO) 
- školenie strojníkov (min. 3 členovia DHZO) 
- príprava na OS DHZ (muži, žiaci) 
- školenia na obsluhu centrály, RMRP, školenie veliteľov, ADP, zdravotnícka 

príprava, práca vo výškach, školenie vodičov, základná príprava HJ...(podľa 
potreby, finančných možností DHZ a záujmu členov) 

- zdokonaľovacie praktické cvičenie (IVECO, protipovodňový vozík - bariéry, 
čerpadlá v majetku DHZ...) 

- námetové cvičenie - napr. lesný požiar, doprava vody (v rámci okresu/okrsku al. 
samostatne - podľa záujmu) 

- deň otvorených dverí na OcÚ (propagácia hasičstva) 
- preventívno-vzdelávacie cvičenie v ZŠ s MŠ 
- vyhlásenie výtvarnej súťaže s protipožiarnou tematikou v ZŠ a MŠ Snežnica 
- aktualizácia nástenky a internetovej stránky 
- relácie v rozhlasoch 
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- príspevky v rámci obecných a regionálnych novín, príspevky do Požiarnika 
- organizačne zabezpečiť dôstojný priebeh IMZ u nás v obci 

 
� Kultúrna oblasť 

- pokračovať v započatých tradíciách 
- účasť na oslavách výročí v rámci okresu 
- účasť na Hasičskej púti v Rajeckej Lesnej (autobusový zájazd) 
- účasť na floriánskej omši okresu KNM 
- posedenie pre členov DHZ v letnom období 
- stanovačka v spolupráci s poľovným združením 
- podieľať sa a byť nápomocní na akciách poriadaných obcou a farnosťou 

 
� Športová oblasť 

- pripraviť družstvo mužov na okresné kolo hasičskej súťaže 
- pripraviť družstvo Plameň na okresné (postupové) kolo hasičskej súťaže 
- pripraviť domácu vytrvalostnú súťaž s hasičskou tematikou 

 
� Brigádnická činnosť 

- viac spolupracovať s miestnymi lesmi, zintenzívniť hliadky v lesoch 
- vyhľadávať brigády a získavať finančné prostriedky 
- viac motivovať členov k brigádnickej činnosti 
- zveľaďovanie obce a jej okolia, oprava studničiek 

 
� hospodárenie 

- využiť prostriedky z dotácie nasledovne: 
• z obecného rozpočtu (1 636€) sú financie účelovo viazané (300€ IMZ, 

300€ súťaž, 300€ školenia, 200€ PHM, 300 € údržba...) 
• zo štátnej dotácie (3 000€) - 3* zásahový komplet (2 100€), 20*UBO 

(1200€) 
• ostatné sa dofinancuje z 2% z daní za rok 2016, ktoré musí zbor vyúčtovať 

do konca r.2018 (1 551,73€) - plánujú sa zakúpiť ešte ručné svietidlá, 
prúdnice a iný materiál podľa uváženia členov DHZ 
 

� Činnosť DHZO 
- školenia a výcviky podľa plánu 
- testovanie zvolávacieho systému 

 
 V tomto bode vystúpil i veliteľ zboru, ktorý prítomných oboznámil s novým 
zvolávacím systémom, ktorý sa príliš nelíši od pôvodného, ale pribudli tam mená 2 
preškolených členov - Peter Bollo a Martin Prášek. Nový zvolávací systém je platný s 
okamžitou platnosťou. 
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� Prevencia v oblasti pred požiarmi 
- v jesennom období 2018 skontrolovať oblasť č. IV. (centrum obce, Horejarčie) a 

prekontrolovať nesprístupnené objekty počas kontrol v lokalitách I.-III., 
skontrolovať odstránenie nedostatkov, ktoré boli nahlásené na OcÚ v Snežnici. 

 
K činnostiam pribudnú tiež nesplnené úlohy a uznesenia z predchádzajúceho obdobia, 

ktoré sú súčasťou tejto zápisnice v časti - správa revíznej komisie... Podrobný plán úloh na 
rok 2018 spolu so zodpovednými osobami a termínmi plnenia pripraví výbor na svojej 
najbližšej schôdzi. 

V schôdzi pokračoval tajomník zboru, ktorý predložil k nahliadnutiu počiatočné zápisy 
v kronike na kontrolu. V kronike, ktorú vedie tajomník sa napreduje veľmi pomaly, pritom už 
mala byť dopísaná po súčasnosť. Kronikár prisľúbil nápravu tejto skutočnosti a na konci 
každého mesiaca bude výbor informovať o aktuálnom stave a napredovaní zápisov do 
kroniky. Na budúci rok náš DHZ oslávi 95.výročie. Je nevyhnutné, aby kronika v tomto 
období bola už zapísaná po súčasnosť. 

 
5. Stanovy DHZ Snežnica 
 
 Tajomník predniesol návrh na potrebu úpravy a aktualizácie Stanov DHZ Snežnica, 
ktoré úplne neodrážajú aktuálne potreby zboru. Informoval o potrebe prijatia viacerých 
interných smerníc (napr. O náhrade preukázateľných výdavkov v prospech DHZ napr. za 
PHM, gratulácie členom pri jubileách, svadbách... - zjednotiť, posudzovanie aktivity členov, 
zaviesť rokovací poriadok...). Na niektoré z týchto smerníc by odkazovali aj samotné stanovy. 
Keďže ide o administratívne náročnú záležitosť, kvôli ktorej výbor zvolá viacero výborových 
a členských schôdzí, navrhujeme túto úlohu zaradiť do uznesenia z tejto schôdze. 
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6. Povýšenia členov DHZ 

 Veliteľ „Rozkazom o povýšení“ povýšil členov v skupine hasičov a dal návrh na 
povýšenie na ÚzO v skupine zbormajstrov. 

P.č. Priezvisko meno Člen od Hodnosť 
1. Cesnek Štefan  2010 mladší zbormajster 
2. Cesneková Daniela 2010 nadrotník 
3. Drabik Ľuboš 2007 mladší zbormajster 
4. Jezbera Tomáš 2010 nadrotník 
5. Labuda Ján 2001 nadzbormajster 
6. Maliar Milan 1987 nadzbormajster 
7. Ševčík Dušan 2010 mladší zbormajster 
8. Tomáš Martin 2001 nadzbormajster 
9. Bollo Peter 2016 vrchný hasič 
10. Jezbera Michal 2007 mladší zbormajster 
11. Rusnák Marian 1999 nadzbormajster 
 

7. Príhovory hostí, starostu, delegátov za územnú organizáciu 

 Postupne sa v rámci tohto bodu zasadnutia prihovorili delegáti za okres p. Ľudovít 
Hoch, ktorý naše VČS navštevuje už dlhé roky. V povzbudivom prejave vyzdvihol množstvo 
akcií, ktoré DHZ v spolupráci s obcou vykonáva a tiež veľmi kladne sa vyjadril na spoluprácu 
s Jednotou dôchodcov Snežnica. Zároveň nás požiadal, že kniha s názvom DOLNÉ KYSUCE 
sa uchádza o naj knihu z regiónu Kysúc a požiadal nás o pomoc a podporu pri hlasovaní. 
Ďalším príspevkom vystúpil za okres p. Dušan Pytel, ktorý predniesol pozdravné slovo od 
generálneho sekretára DPO SR p. Vendelína Horvátha. 

 Nasledoval príspevok od starostu obce MVDr. Milana Hlavatého, ktorý poďakoval 
členom za aktivity a pomoc počas roka. VČS pozdravil aj bývalý starosta, člen DHZ, p. Ján 
Pokrivka, ktorý nás nabádal, aby sme v lokalite Kúpeľ začali s budovaním dlho zamýšľaného 
športového areálu. Taktiež nasledovali v podobnom podpornom duchu aj príspevky od p. 
Magdalény Javoríkovej a Stanislava Kmeca. 

 

8. Diskusia 

 V diskusii sa o slovo prihlásil Stanislav Kmec, ktorý sa bližšie informoval o žiadosti o 
vetriesku. Prisľúbil, že zistí možnosti pridelenia tejto hasičskej techniky a bude nás v 
dohľadnej dobe informovať. 

 Janka Drabiková navrhovala, aby sa s propagáciou hasičského plesu začalo skôr aj v 
okolitých obciach, aby nedošlo k situácii ako v r.2017, že sa ples napokon zrušil. Taktiež 
navrhla, aby sa vyskúšal iný termín, najlepšie niekedy v mesiaci január/február. 

 Predseda zboru Martin Bollo tiež vyzdvihol vzájomnú spoluprácu s Jednotou dôchodcov 
Snežnica a poľovníckym združením, ktorá prispieva k oživeniu našej činnosti. Verí, že naša 
vzájomná spolupráca bude mať dlhotrvajúci charakter. 

 Keďže diskusia prebiehala prakticky počas celej schôdze, tajomník ju ukončil, nakoľko 
nikto ďalší nemal záujem v nej vystúpiť.  
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9. Uznesenie a záver 
 
 Nasledovalo prijatie uznesenia, ktoré prítomní členovia jednoznačne odsúhlasili 
(uznesenie tvorí prílohu č.2 tejto zápisnice). V závere predseda poďakoval všetkým za účasť 
a aktivitu na schôdzi, ktorú rozpustil.  
 
 
 
 V Snežnici 11.marca 2018        
 
 
 
        
               .............................................................. 
          Spracoval: Bc.Ševčík Dušan – tajomník DHZ 
 
 

 
 
.........................................  ........................................           ......................................... 
        predseda – Martin Bollo                                 pečiatka DHZ                              veliteľ – Ján Belanec 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Prílohy: 

1. Pozvánka na Výročnú členskú schôdzu Dobrovoľného hasičského zboru Snežnica za rok 2017 
2. UZNESENIE z Výročnej členskej schôdze Dobrovoľného hasičského zboru Snežnica za rok 2017 


